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Inleiding 
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College van Burgemeester en Wethouders

Postbus 5000

7400 GC Deventer

Deventer, 3 maart 2025

Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO)

Betreft: subsidie de Tintaan

Geacht college,

Recentelijk ontving de fractie van de VVD Deventer bericht dat de gemeente de directie van
de Tintaan heeft aangegeven de jaarlijkse subsidie van €400000 te zullen beëindigen
vanwege de korting op Voor en vroegschoolse Educatie (vve) vanuit het rijk.

De subsidie aan de Tintaan betreft een voorfinanciering om schommelingen in de
rijksbijdragen aan de Tintaan op te kunnen vangen. De Tintaan betaalt de overgebleven
middelen steeds terug aan de gemeente en gebruikt dus alleen het noodzakelijke. Wel stelt
deze subsidie van de gemeente Deventer de Tintaan in de gelegenheid om mensen in vaste
dienst te nemen en daarmee continuïteit van het personeelsbestand te borgen. In stukken
van het college wordt de Tintaan ook steeds genoemd als een goede partner voor taallessen
aan kinderen in de basisschoolleeftijd die de Nederlandse taal niet spreken.

De VVD Deventer was verrast door deze berichtgeving zeker ook in het kader van het reeds
vastgestelde beleid en het nog vast te stellen beleid op het gebied van taallessen en
integratie in Deventer

Daarom hebben wij de volgende schriftelijke vragen:

1. Kan het college aangeven wat precies de argumenten zijn voor de (aankondiging
van) deze voorgenomen bezuiniging?

2. Wat zijn de precieze consequenties van deze bezuiniging en hoe verhoudt zich dat
tot de staande beleidskaders?

3. Is het college het met de VVD eens dat de Tintaan een belangrijke rol speelt in de
inburgering van kinderen en hun ouders in de Nederlandse maatschappij?

4. Het college heeft richting de Tintaan uitspraken gedaan over het garanderen van
middelen voor onderwijsondersteunend personeel. Op basis van die garanties heeft
de Tintaan mensen in vaste dienst genomen. Hoe gaat het college deze garanties
waarmaken richting de Tintaan?

Bij voorbaat dank voor de zorgvuldige en spoedige beantwoording.

Namens de VVD-fractie gemeenteraad Deventer,
Eva Sipman



Geachte mevrouw Sipman,

In uw brief van 3 maart jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over Subsidie de
TiNtaan. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1

Kan het college aangeven wat precies de argumenten zijn voor de (aankondiging van) deze voorgenomen
bezuiniging?

Antwoord

De regering heeft besloten om met ingang van 1 januari 2026 10% te bezuinigen op
Onderwijsachterstandenbeleid. Binnen Onderwijsachterstandenbeleid worden verschillende subsidies ingezet
om kinderen van 0 tot 12 jaar met een risico op (taal)achterstanden de kans te geven achterstanden in de
halen. De subsidies worden verstrekt aan aanbieders van kinderopvang, basisonderwijs, Raster welzijn,
samenwerkingsverband Sine Limite en de TiNtaan. Het college hanteert als uitgangspunt dat bezuinigingen
op rijksbijdragen in principe niet met eigen middelen worden opgevangen.

Voor de invulling van de taakstelling voert het college overleg met de betrokken partijen.

Vraag 2

Wat zijn de precieze consequenties van deze bezuiniging en hoe verhoudt zich dat tot de staande
beleidskaders?

Antwoord

Binnen de gemeente Deventer zijn geen beleidskaders hiervoor. Wanneer het college ervoor kiest om de
volledige subsidie aan de TiNtaan vanuit Onderwijsachterstandenbeleid stop te zetten, is de consequentie dat
de TiNtaan met minder budget het onderwijs aan nieuwkomers heeft te organiseren.

Vraag 3

Is het college het met de VVD eens dat de TiNtaan een belangrijke rol speelt in de inburgering van kinderen
en hun ouders in de Nederlandse maatschappij?

Antwoord

Ja, het college vindt dat de TiNtaan een belangrijke rol speelt in de inburgering van kinderen en betreurt
daarom de bezuiniging. De TiNtaan wordt rechtstreeks door het Rijk gefinancierd en kan daarmee onderwijs
aan nieuwkomers organiseren. Vanuit Rijksfinanciering is dit mogelijk in groepen van circa 20 leerlingen met
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één leerkracht. De subsidie die de TiNtaan van de gemeente ontvangt vanuit Onderwijsachterstandenbeleid
wordt ingezet om de groepsgrootte terug te brengen naar maximaal 16 leerlingen en een onderwijsassistent
naast de leerkracht in te zetten.

Vraag 4

Het college heeft richting de TiNtaan uitspraken gedaan over het garanderen van middelen voor
onderwijsondersteunend personeel. Op basis van die garanties heeft de TiNtaan mensen in vaste dienst
genomen. Hoe gaat het college deze garanties waarmaken richting de TiNtaan?

Antwoord

Het college heeft afspraken gemaakt met de TiNtaan t.a.v. het personeel voor het onderwijs aan Oekraïners,
niet t.a.v. al het onderwijsondersteunend personeel van de TiNtaan. Indien de bezuiniging dit personeel van
de TiNtaan treft gaat het college met de TiNtaan in gesprek hoe daarmee om te gaan.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König


